
RG.0012.4.9.2022 

Protokół Nr 41 /22 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej,  

Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  

i Komisji Społecznej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

 z dnia 23 grudnia 2022 r. 

(godz.11,00 - do godz. 13,40) 

W posiedzeniu udział wzięło 10 członków poszczególnych komisji (Lista obecności w 

załączeniu, nieobecni S. Stepaniuk, M. Łuksza, A. Charkiewicz, W. Bondaruk, A. Gieryng), 

Zastępca Wójta – Ł. Zasim, Skarbnik Gminy – B. Masalska, J. Chomczuk – Sekretarz Gminy. 

Przewodniczenie posiedzenia przejął, który zaproponował porządek posiedzenia, a następnie 

poddał go pod głosowanie. W tym miejscu radna I. Maksymiuk zaproponowała przesunięcie 

punktu 1 „Stan przygotowania do zimy” na najbliższą sesję. Radni przy 9 głosach „za” i 1 

przeciw przenieśli punkt na najbliższą sesję rady gminy.  W związku z tym porządek obrad 

przedstawia się następująco: 

1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XLIII sesję Rady Gminy Narewka.  

2. Wolne wnioski. 

Do punktu 1 – go. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XLIII sesję 

Rady Gminy Narewka.  

• zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2022;  

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2022-2030; 

• uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2023-2030; 

• uchwalenia budżetu Gminy Narewka na rok 2023; 

• zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Narewka; 

• uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Narewka na 2023 rok; 

• w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu w Gminie Narewka; 

• przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Narewka na lata 2023 – 2027; 

• zbycia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości na rzecz dzierżawcy w drodze 

bezprzetargowej;  

• w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik; 

• zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Kultury w 

Narewce. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc 

uwag) n/w projekty uchwał wniesione pod obrady XLIII sesji w dniu 28 grudnia 2022 r. 

dotyczące projektów uchwał w sprawie: 

• zmian w budżecie Gminy Narewka na rok 2022;  

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2022-2030; 



Skarbnik Gminy B. Masalska szczegółowo przedstawiła projekty uchwał, które 

omówiła zgodnie z objaśnieniami zawartymi w załączniku do projektu uchwały. Członkowie 

Komisji przy 7 głosach „za” i 3 „wstrzymujący się” zaopiniowali pozytywnie zaproponowane 

projekty uchwał. 

• uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2023-2030; 

• uchwalenia budżetu Gminy Narewka na rok 2023; 

Przewodniczący posiedzenia wyjaśnił, że projekty uchwał będące przedmiotem obrad 

zostały zaopiniowanie na poprzednim posiedzeniu komisji. Poddał pod glosowanie 

zaproponowaną autopoprawkę do budżetu gminy na 2024 rok dot. zakupu samochodu dla DDP 

w ramach Rozwoju usług senioralnych. Członkowie Komisji przy 7 głosach „za” i 3 

„wstrzymujący się” zaopiniowali pozytywnie zaproponowaną autopoprawkę do projektu 

budżetu na 2023 rok.   

• zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Narewka; 

• uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Narewka na 2023 rok; 

• w sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu w Gminie Narewka; 

Członkowie Komisji przy 10 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie zaproponowane 

projekty uchwał. 

• przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Narewka na lata 2023 – 2027; 

W toku dyskusji Zastępca Wójta – Ł. Zasim wyjaśnił, że lokale znajdują się w 

Olchówce, Lewkowie Starym oraz Siemianówce i przedstawił ich stan techniczny. Członkowie 

Komisji przy 10 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie zaproponowany projekt uchwały. 

• zbycia prawa użytkowania wieczystego nieruchomości na rzecz dzierżawcy w drodze 

bezprzetargowej;  

 

Punkt pominięto z uwagi na jego rozpatrywanie na poprzedni posiedzeniu komisji w dn. 8 

grudnia 2023r.  

 

• w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik; 

 

W tym miejscu przedstawiono wyniki kontroli systemu gospodarowania odpadami 

przeprowadzonymi przez PUK w miejscowości Narewka i omówiono zasady segregowania 

odpadów. Wyjaśniono jakie rodzaje odpadów przyjmowane są na PSZOK w Narewce.  (minuta 

0:23 – 0:40).  

Następnie Sekretarz Gminy omówił szczegółowo projekt uchwały i przedstawił 

zaproponowane stawki związane z gospodarowaniem odpadami tj. zgodnie z kwotami 

wynikającymi z przetargu, stawki powinny wynosić 41 zł za miesiąc w sytuacji gdy brak jest 

kompostownika oraz 35 zł miesięcznie, gdy posiadany jest kompostownik. Podkreślił, że w 

sytuacji, gdy wyodrębniona zostanie oszczędność w postaci segregacji bioodpadów, możliwa 



będzie obniżka kosztów do stawek 40 zł /m-c i odpowiednio 32 zł za m-c przy posiadaniu 

kompostownika. W toku dyskusji K. Miszczuk zaapelowała o zwrócenie uwagi na 

mieszkańców osiedla mieszkaniowego, którzy płacą bardzo wysokie stawki. Sekretarz Gminy 

przedstawił koszty związane z gospodarką odpadami w sąsiednich gminach. Podejmowano 

dyskusję w temacie zmniejszenia częstotliwości wywozu odpadów, podwyżek dla 

kwaterodawców. I. Maksymiuk dokonała porównania wykonania gospodarki odpadami za 

2021 rok w odniesieniu do prognozy na 2023 roku odnośnie tonażu odpadów. Podejmowano 

temat odpadów wielkogabarytowych oraz konieczności wprowadzenia intensywności 

kontrolowanych nieruchomości.  

W oparciu o zgłoszone wnioski przeprowadzono następujące głosowania: 

- 40 zł m-c za nieruchomość i 32 zł m-c przy posiadaniu kompostownika – 10 głosów 

„przeciw”; 

- 35 zł m-c za nieruchomość i 30 zł m-c przy posiadaniu kompostownika – 2 głosy ”za”, 6 

głosów  „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujący się” (kwota dopłaty z budżetu gminy 170 000,- zł); 

- 34 zł m-c za nieruchomość i 28 zł m- c przy posiadaniu kompostownika – 10 głosów 

„przeciw” (kwota dopłaty z budżetu gminy 230 000,-zł).  

Jednocześnie zaproponowano na wniosek radnej B. Biryckiej i radnego A. Romańczuka z 

uwagi na b. duży wzrost stawek w § 3 projektu do kwot odpowiednio z 20,00 na 15,00 z 40,00 

na 30,00 oraz z 200,00 na 150,00 zł.   

Radni wnioskowali o zwiększenie kontroli mieszkańców w sprawie segregacji odpadów 

oraz egzekwowania kar wobec mieszkańców.  

 

• zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Kultury w 

Narewce. 

Sekretarz gminy przedstawił projekt uchwały podkreślając, że dotyczy zmiany statutu 

GOK-u i odczytał opinię radcy prawnego w sprawie możliwości włączenia Centrum Sportu i 

Edukacji w Narewce w strukturę GOK. Jednocześnie wyjaśnił, że proponuje się dodatkowo 

włączenie OTRiK-u i Stanicy Kajakowej w strukturę GOK. Głos zabrała I. Maksymiuk, która 

podkreśliła, że temat pojawił się w 2021 roku, zaapelowała o przyjęcie projektu uchwały 

wyjaśniając, że wszystkie koszty będą spójne, ułatwi to pracę. Jednocześnie podkreśliła, że 

prowadziła rozmowy z młodzieżą, która apeluje o pilne uruchomienie Centrum Sportu i 

Edukacji.  K. Miszczuk podkreśliła, że była obecna na spotkaniu w sprawie sportu i jego 

funkcjonowania jedna młodzieży na nim nie było, jednak zaapelowała, ze aktywność w 

Centrum będzie trwała cały czas.  

Członkowie Komisji przy 6 głosach „za” i 4 głosach „wstrzymujący się” zaopiniowali 

pozytywnie zaproponowane projekt uchwały. 

 

Do punktu 2-go. Wolne wnioski. 

 

W wolnych wnioskach głos zabierali radni w osobach: 

A. Romańczuk wystąpił z zapytaniem w temacie dystrybucji węgla.  



K. Miszczuk zgłosiła zapytanie czy na sesję został zaproszony przedstawiciel MPO  

i w związku z tym wniosła zapytanie o konsultacje w sprawie Planu Gospodarki Odpadami…. 

Zgłosiła naprawę poboczy na drodze Olchówka – Masiewo oraz konieczność naprawy drogi 

Nowe Masiewo – Stare Masiewo – brak naprawy ubytków w nawierzchni asfaltowej. 

Następnie zaapelowała o wyjaśnienie tematu oceny przydatności wody do spożycia w Starym 

Masiewie, czy są dokonywane płukania sieci. 

Birycka B. zaapelowała o intensywne posypywanie dróg gminnych i powiatowych.  

Nieścieruk P. zgłosił wniosek w sprawie usuwania błota pośniegowego. 

Ciełuszecki J. zgłosił występowanie z wnioskami o dopłatę dofinansowania do zakupu 

węgla przez osoby, które nie mieszkają na danych nieruchomościach.  

Zastępca Wójta Ł. Zasim wyjaśnił: 

Odnośnie wniosku J. Ciełuszeckiego wyjaśnił, że pracownicy socjalni szczegółowo 

rozpatrują zgłaszane wnioski, prowadzona jest współpraca z Urzędem w sprawie ich 

weryfikacji.  Wydawane są także negatywne decyzje.  

Odnośnie posypywania dróg wyjaśnił, że wnioski zostaną zgłoszone. Odnośnie 

naprawy dróg zniszczonych przez BUDIMEX wyjaśnił, że prowadzone są rozmowy dotyczące 

przywrócenia dróg do stanu przed budową zapory. Odnośnie wody w Starym Masiewie 

wyjaśnił, że wykonywane jest płukanie sieci, wyodrębnione zostały środki w sprawie 

wykonania prac modernizacyjnych, przebudowy przepompowni. Temat jest na bieżąco 

monitorowany. Odnośnie spotkania z przedstawicielami MPO wyjaśnił, że odbyło się spotkanie 

Wójta z przedstawicielami MPO, którzy zadeklarowali spotkanie z radnymi.  

Omówiono temat dystrybucji węgla i sytuacji z tym związanej. 

J. Moroz zgłosił awarię oświetlenia ulicznego na ul. Hajnowskiej 2 w Narewce. 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że awaria zostanie zgłoszona do naprawy.  

Przewodniczący posiedzenia P. Nieścieruk złożył życzenia świąteczne uczestniczącym 

w posiedzeniu komisji oraz wszystkim mieszkańcom gminy. 

Wobec braku dalszych wniosków i innych spraw różnych dyskusji nie podejmowano, 

w związku z tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

Na wniosek radnych gminy Narewka zapis obrad Komisji (transmisja i ścieżka dźwiękowa) dostępny na 

jest stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Narewka w zakładce: Strona główna / Rada Gminy 

/ Kadencja 2018-2023/Transmisje wspólnych posiedzeń komisji / Wspólne posiedzenie komisji Rady 

Gminy Narewka 23.12.2022 r. 

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodnicząca Komisji  

      Paweł Nieścieruk 

https://youtu.be/MQdCYcCNZCc
https://youtu.be/MQdCYcCNZCc

